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Elérhető képviselő akar lenni, ezért 
Békés és Csongrád megye valameny-
nyi választókörzetében meglévő Fidesz-
irodába „betársul” Deutsch Tamás, a 
fi ataldemokraták Európai Parlamenti 
képviselője – hangzott el a szarvasi iro-
daavatón, hétfőn délután.

A sajtó megjelent képviselőit a térség 
fi deszes országgyűlési képviselő-jelöltje, 
Domokos László köszöntötte, bejelentve, 
hogy leadták az összegyűjtött kopogtató-
cédulákat, a Fidesz által kitűzött kétmil-
lió cédula rájuk eső részét sikerült össze-
gyűjteni. Domokos László beszámolt arról 
is, hogy az emberek szívesen adták neki 
kopogtatócéduláikat, kedvesen fogadták, 
ahol csak megjelent. Domokos Lászlót kö-
vetően Deutsch Tamás a Fidesz hitvallása-
ként mutatta be azt a gondolatot, mely sze-
rint folyamatos párbeszédben az emberek-

kel, a választók véleményét meghallgat-
va készítik el programjaikat, cselekvéseik 
megalapozását. Ehhez elérhető képviselők 
kellenek, s ő is ilyen szeretne lenni, an-
nak ellenére, hogy az Európai Parlament-
ben képviseli a magyar választókat, külö-
nösen a Dél-Alföld választóit, minthogy a 
14 fi deszes EP képviselő felosztotta egy-
más közt a hazai területeket. A választások 
előtt két nagyon fontos területet jelölt meg, 
melyen az új kormánynak a lehető leggyor-
sabban lépni kell, s kétséget nem hagyott 
felőle, hogy ez a kormány, az Orbán Vik-
tor vezette kormány lesz. Az első az uniós 
pénzek szétosztása felett bábáskodó Nem-
zeti Fejlesztési Ügynökség, mely Deutsch 
Tamás szerint borzasztó lassan és nagyon 
kevés hatékonysággal működik, minek kö-
szönhetően Magyarország hihetetlen hely-
zetben van. A másik, hogy leszögezze: nem 
készülnek boszorkányüldözésre, viszont a 

következetes, szigorú jogalkalmazás vé-
gén lesznek olyanok, akik majd nem érzik 
jól magukat. A térség problémáit ecsetelve, 
az Eurostat jelentése alapján állította, bár a 
Dél-Alföld a 271 uniós régió 20 legelmara-
dottabbja közé tartozik, reményteljes régió, 
komoly fejlődési lehetőségek kapujában. 
Mint mondta, a vonatot, ami ezt a fejlődé-
si lehetőséget szimbolizálja, már elkezdték 
a rendezőpályaudvaron összerakni, hogy 
magyarország, a Dél-Alföld jegyet tud-e 
rá váltani, az a helyi-megyei-kormányza-
ti együttműködési lánc megfelelő működé-
sén múlik. Állította, ha az áprilisi válasz-
táson Domokos Lászlóra és a Fideszre sza-
vaznak, akkor magától értetődő lesz a he-
lyi-megyei-kormányzati együtttműködés. 
Mielőtt a szarvasi Fidesz-irodán elhelyez-
ték volna az uniós iroda feliratot, még Ba-
bák Mihály polgármester is megerősítette, 
hogy nemzeti kormányra és olyan képvise-
lőre van szükségünk, mint Domokos Lász-
ló, aki már régóta képviseli térségünket 
eredményesen.

Elérhető képviselő akar lenni

A kampány kellős közepén – Földesi Zoltán meghívására – láto-
gatott Szarvasra Szili Katalin, az MSZP parlamenti képviselője, a 
legújabbkori parlamentáris demokrácia történetének leghosszabb ide-
ig regnáló országgyűlési elnöke. A kedden délután tartott sajtótájékoz-
tatón Szili Katalin a kampány egyik legfontosabb céljának a mozgósí-
tást nevezte, a 42%-nyi rejtőzködő szavazó urnához vezetését. Ezt pe-
dig azzal látja elérhetőnek, ha a szocialisták a kampányban bemutatják 
elképzeléseiket, terveiket, programjukat, és rávilágítanak az eddig el-
ért eredményekre is. A leltár elkészült Szarvas körzetében, hamarosan 
egy kampányfüzet formájában minden szarvasi háztartásba eljuttatják 
az MSZP-sek. Az Országgyűlés volt elnöke két témakört fejtett ki bő-
vebben: olyan gazdasági környezet megteremtését, ami által a vállal-
kozók, különösen a kis és középvállalkozói szektor megerősödve új 
munkahelyeket tud teremteni, s azokat tartósan megőrizni. A másik 
a fi atalok első munkahelyhez jutása volt, ami szintén kulcsfontossá-
gú terület a nemzetgazdaságban. Mint a Kárpát-medencei Képvise-
lők Fórumának létrehozója, elmondta Szili Katalin, hogy ez a testület 
konszenzussal dolgozta ki az elmúlt időszakban a nemzetpolitika 12 

stratégiai dokumentumát, a következő kormánynak ezeket már „csak” 
végre kell hajtani. Egy másik témakörben a fenntartható fejlődés té-
makörében – úgyis, mint a Fenntartható Fejlődés Nemzeti Tanácsá-
nak tiszteletbeli elnöke – arra hívta fel a fi gyelmet, hogy a gazdasági 
fejlődést bizonyos környezeti és ökológiai korlátok között lehet csak 
tervezni, erre vonatkozóan a tanács 2030-ig szóló stratégiát dolgozott 
ki. Tájékoztatója végén Szili Katalin néhány konkrét összehasonlító 
eredményt említett az 1998-2002 és a 2006-2010-es időszakból, vala-
mint felhívta a fi gyelmet a parlament 18 éves mulasztására, ami a ki-
sebbségek parlamenti képviseletének megoldatlanságát jelenti, s ennek 
mihamarabbi megoldását sürgette.

Lapunk kérdésére – milyen létszámú parlamentet tartana optimá-
lisnak Magyarországon – Szili Katalin úgy válaszolt, hogy nem a 
számokban van a lényeg, hanem abban, hogy a parlament olyan fon-
tos kérdéseket, mint az alkotmány, a kisebbségek képviselete, a vá-
lasztójogi törvény rendezése, rendezni tudjon megnyugtató módon, 
a lehető legszélesebb társadalmi támogatottsággal és politikai kon-
szenzussal.

A mozgósítás a legfontosabb feladat


